

Deltagere: Semesterkoordinator Kristian Kjær-Staal Petersen, Sekretær Heidi Ejlersen, kontorelev Maja Schmøde, repræsentanter fra 12 ud af 21 grupper – i alt 15 studerende

Dagsorden:

1. Meddelelser fra koordinator og sekretær
2. Projektstatus
3. Semestret generelt - studiemiljø (fysisk, psykisk og socialt)
4. Eventuelt

Ad 1. Meddelelser

- Ingen meddelelser

Ad 2. Projektstatus

- **Statusseminar:**
- En del grupper sprang fra i sidste øjeblik og det var ikke let at finde ud af, hvem der egentlig ønskede at deltage. Forslag om at semesterrepræsentanten samler ind og koordinerer mellem dem der ønsker at deltage
- Enkelte grupper aftalte indbyrdes at mødes på et andet tidspunkt, da der ikke var nogen af deres vejledere der kunne deltage. Efterspørger at vejlederne prioriterer at deltage
- **Projekt:**
- De fleste grupper er godt med og ved godt mod. Enkelte er i tvivl om de når det til d. 31. maj

Ad 3. Semestret generelt - studiemiljø (fysisk, psykisk og socialt)

- **Et sundt match:**
- Meget god dag med mange virksomheder, ønske om flere lokale virksomheder
- Fik meget ud af at snakke med virksomheder, men følte ikke at CV-poster gav nok i forhold til den tid det tager at lave den
- Posters står for tæt og de der stod bagerst, fik ikke besøg af virksomhederne
- God øvelse til at skrive CV også til fremtiden
- Ønske om forventningsafstemning til poster session med AAU Karriere
- **KVT-karriere event:**
- Godt event, meget forskellige arbejdspladser men der kunne godt have været en 4. mand f.eks. fra det offentlige
- Ønske om, at de studerende ved hvilke virksomheder der kommer, så man kan forberede spørgsmål på forhånd
- **IT-dag på AAU** kan varmt anbefales for KVT studerende

- Eksamenslokaler. De studerende synes, det er forkert at der skal afvikles specialeeksamen i de små grupperum. De er varme og der er ingen vinduer der kan åbnes. Større lokaler ønskes, men det skal gå via Heidi.

- Grupperummene er fuldt booket i hverdagene, så det er svært at få et til vejledning. Heidi eller vejlederne kan evt. hjælpe med at booke et mødelokale
- Varme regulering virker ikke optimalt i nogen af de små PBL-lokaler
- Adapterstik er væk i flere grupperum, kun HDMI stik tilbage – meld det ind i Building Support app'en, når I opdager det
- Alle tusser i alle lokaler og fællesarealer trænger til udskiftning. Meld det ind i Building Support app'en, når I opdager det

Ad 4. Eventuelt

- Dimission d. 26. juni kl. 10-12 invitation følger
- Når ens eksamen er slut kl. 16, hvordan kommer familien så ind i huset efter kl. 15.30. De må komme inden eller håbe på, at der er nogen der kan hjælpe dem ind / nogen der skal ud

Opfølgnings punkter:	Ansvarlig:
Tusser skal udskiftes	Heidi